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Puheenjohtaja: Antti Tolppanen 

Sihteeri: Mari Hirvi 

Paikalla:  

Timo Luukkola  

Cecilia Berg 

Robert Kokkola 

Matti Talvela 

Georg Ostrovski 

Katri Saarinen 

Katri Mäki-Kullas 

Mari Hirvi 

Antti Tolppanen 

Ville Kumpulainen 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous kello 17.16. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä ja kokouskutsu on lähetetty ajoissa. 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin Georg Ostrovski ja Katri Saarinen. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Ei posteja Olkkarilla. Katri M-K ilmoitti kokousevääksi mustikkapiirakan ja vaniljakastiketta. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Laskut: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 

Håkan Eriksson 

Transport Oy 

2130,00  Marathonin bussi  Hyväksyttiin 

Helsingin Yliopisto  532,00  Palloilusarjailmoittautumiset  Hyväksyttiin 
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Rahankäyttöselvitykset: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 

Joel Lappalainen  7,95  Marathonin yllättävät kulut 

(kylmäpussi, tarrakirjekuori) 

Hyväksyttiin 

Joel Lappalainen  6,95  Kuskin ruoka Marathonilla  Hyväksyttiin 

Hanna Hämäläinen  40,00  Diskonttaus 51   Hyväksyttiin 

Mari Hirvi  17,75  Vaalikahvilan tarjoilut  Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

Timo: Hyvää kuuluu, vähän kipee, vaalit jännittää. 

Cecilia: Kiltatoiminta on hauskaa. 

Robert: Eikä ole. 

Matti: Hyvin pöhisee. 

Georg: Mul on huomen treffit. 

Katri S: Kipeys vaivaa. 

Katri M-K: Hyvää kuuluu, hommat ei etene mutta en ole vielä kipeä. 

Mari: Stressaa. 

Antti: Kytkin makuuhuoneeni patterin päälle, enää ei tarvitse palella. 

Ville: Hyvää kuuluu, kahvi maistuu. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Uudet jäsenet 

Hyväksyttiin Nathan Adolfo Consuegra Rengifo Athenen ulkojäseneksi. 

 

2. Vaalit 30.10. 

Tarvitaan päivitetyt killan jäsenlistat ovelle printattuna. Mari ja Matti hoitavat listat, 

Antti äänestyslaput, esityslistat, minigrip-pussit, tussit, salilistat, ohjelaput, 

äänestystuloslomakkeet, kyniä, ponsipohjat ja ääntenlaskentalaatikko. Katri S ja Mari 

hoitavat kokoustarjoilut kokoustauolle ja muistavat ilmoittaa juhlallisesti 

kokoustarjoilut. Antti on kokoustilan vastuuhenkilö. Antilla on perjantaina kokous 

vaalikokouksen puheenjohtaja Aleksi Talsin ja sihteeri Helinä Hakalan kanssa. Matti 

muistuttaa jäsenmaksujen maksamisesta ennen vaalikokousta. Katri M-K mainostaa 

vaalikahvilavideota. 
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3. Ponsivastaukset vaalikokoukseen 

Kukaan ei ole vielä tehnyt mitään asian suhteen. Tehdään vastaukset yhteiseen 

slideshowhun maanantaiaamuun mennessä, 1-2 diaa. 

 

4. BMI-rahat 

Rahat siirtymässä Athenen haltuun, Matti tehnyt AYY:lle ehdotelman sopimuksesta. 

Ongelmana mahdollinen tappiollisuus tai ylijäämäisyys. Lähestytään asiaa 

rauhallisesti ja tarkasti, jotta muutoksella ei tule olemaan mitään yllättäviä seurauksia. 

 

5. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatirehtöörit, VujuTMK, Namutääti, OTMK) 

Vujujen lopullinen osallistujamäärä tarkentuu piakkoin, kaikki eivät todennäköisesti 

tule ilmoittautumaan. OTMK hommannut Adobe-ohjelmistot Olkkarin uuteen Maciin. 

 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

9. Tiedotusasiat 

1. Sosiaalinen media 

Antti päivittelee Snapchatia tämän viikon ajan. 

 

2. Kukka 

Mökkikukka on edelleen taitossa, koitetaan saada mahdollisimman pian painoon. 

Tapaaminen seuraavasta lehdestä varmaan ensi viikolla. 

 

3. Toimareiden kuulumiset (CTO, Tietskarijengi, Valokuvaaja, Kukan 

toimitussihteeri, Kukan toimittajat, Kukan taittajat, Historioitsija, Twitterguru) 

Olkkarin inforuutua päivitetty ja sen automatisointia harkitaan, haalarisitsien kuvat 

tulossa, ensi viikolla Ilmomasiina-catchup, Twitterissä muutama uusi postaus ja 

vaalitulospostauksia tulossa. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

10. Tapahtumat 

1. HöpöHöpö-sitsit 4.11. 

Keskusteltiin tapahtuman jatkotilasta. Teemasta tullut palautetta, keskusteltiin 

aiheesta. 

 

2. Toimarien kiitosbrunssi 14.11. 

JMT 3:n takkakabinetissa, kokkaillaan sitsikeittiössä. 
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3. Toimareiden kuulumiset (Lukkarimestari, Lukkarit, PikkuIE) 

Georg toivoo kv-opiskelijoiden puolesta lisää englanninkielisiä lauluja ja aasinsiltoja. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

11. Opintoasiat 

1. Opintosektorin kuulumisia 

Koulutusohjelman strategiapäivässä puhuttu, että infolta puuttuu etiikan opetusta. 

Cecilia, Toni Astala ja infon alumni the Upright Projectista menossa juttelemaan 

asiasta. 

 

2. Infon professuuri 

Hanke etenee, tilanne näyttää hyvältä, pari tapaamista on sovittu. Cecilia lähestyy 

teknologiateollisuuden 100-vuotissäätiötä, jotta saataisiin loput rahat kasaan. Ville ja 

Cecilia koostavat yhteenvedon yrityksille professuurin lahjoittamisen hyödyistä. 

 

3. Toimareiden kuulumiset (PizzaOravat, Abinaattorit, ABInat, BMI-vastaavat, 

Sosiaalipoliitikko) 

Kuuluu varmasti hyvää.  

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Cecilia kysynyt Susanna Reunaselta infon aalto.fi-sivuista, sivuille voi lähettää uusia 

kuvia. 

 

12. KV-asiat 

1. KV-sektorin kuulumiset 

Hyvät kuulumiset. Aika hiljaista, ei suurempaa tulossa toistaiseksi. 

 

2. ESTIEM 

Georg tehnyt postauksen ESTIEM LG Helsinki -logokilpailusta Facebookiin. Regional 

Coordination Meeting tulossa Ruotsissa 23.-27.11., sinne pitäisi saada yksi edustaja 

Athenelta. ESTIEMin sivuja pitää päivittää, tehdään tämä logon valmistuttua. 

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Mystery Dinner KVTMK:n kanssa työn alla. 

 

13. Yrityssuhteet 

1. Yrityssuhdesektorin kuulumiset 

Hyvää kuuluu, yritysilta on virallisesti taputeltu. Paneelikeskustelu ja ruokailu 
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sujuivat mukavasti. 

 

2. Yritystapaamiset 

Tänään tapaaminen Azetsilla, tulossa ehkä rekrymessuille. 

 

3. Merikortteli Case Night 2.11. 

Tapahtuma viikon päästä, Ville toimii valokuvaajana. Athenen vastuuyritykseen saatu 

kontaktia, Media ja AMS on ihania. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Rekrymestari, Excumestari, Marathoonarit, 

TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Rekrymestari on kiireinen mutta jotain aktiviteettia on havaittu Telegram-kanavalla. 

Telegram-rekrykanava kiinnostaa yrityksiä. Marathoonarit selviytyneet kotiin ja oman 

kertomuksensa mukaan pysyneet budjetissa. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

14. Phuksiasiat 

1. Phuksisektorin kuulumiset 

Kipparinvartit pyörivät, fuksien juhlasitsit ja phabuISO-iltamat tulossa. 

 

2. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, Hercules & Xena) 

Ei uutta. 

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ei uutta. 

 

15. Ulkosuhteet 

1. Hallitusyhteistyö 

Medialle lähetetty pahoittelut siitä, ettei päästy paikalle vujuille. KTTO:n vujuille 

menossa edustusta. Megazone Prodekon kanssa tulossa. 

 

2. Alumnitoiminta 

HöpöHöpöille ilmoittautunut hyvin alumneja. Vuosijuhlille tulossa paljon IV07:aa. 

 

3. Athene Angels 

Teksti kontaktipankin julkistusta varten on valmis. 

 

4. PD-anomukset 

Noora Tanska anonut Case Faktoa varten 10 euroa bensaan ja 15 euroa ruokaan. 
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Myönnettiin Nooralle 10 euroa.  

 

5. SCI-tapahtuma 27.10. 

Kohta se on, hyvä siitä tulee. Henkilökunnasta tulossa 6 henkilöä. 

 

6. MEGA-pikkujoulusitsit 13.12. 

Jesse osallistuu suunnittelupuheluun, Athenelta toivottu lukkareita. Keskustellaan 

tapahtuman markkinoinnin aloittamisesta. Ville menossa hommiin sitsien jatkoille. 

 

7. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Alumnisuhdevastaavat, Athene 

Angels -vastaavat) 

Lightning Talks tulossa, Jesse auttaa kulttuurineuvoksia luomaan pöhinää.  

 

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

16. Muu toiminta 

1. Kiltalaisten aloitteet 

Ei aloitteita. 

 

2. Teekkariperinnejuhlan lippukulkue 

Kulkueessa nyt Timo ja Katri M-K. Timo rekrytoi mukaan vielä yhden. 

 

3. Kunniamerkit 

Ovat hoidossa. 

 

4. Kiltatuotteet  

Swägikilpailuun on tullut yksi ehdotus lisää. Kilpailu loppuu kuun lopussa. 

 

5. Vuosijuhlaedustukset 

Ei uutta. AS:n vujukutsut luultavasti matkalla, IE menossa. 

 

6. Sakkojen päivitys 

Ei sakkoja tästä kokouksesta. 

 

7. Seuraavan kokouksen pullavuoro 

Seuraavana vuorossa Ville. 

 

8. Pöytäkirjojen tarkistukset 

Ajallaan. 
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17. Muut esille tulevat asiat  

Ei muuta esille tulevaa. 

 

18. Seuraava kokous  

Antti tehnyt doodlen, vastaillaan viimeistään lauantaina. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous kello 18.30. 

 

 

 

Pöytäkirjantarkastajat: 

  

  

  

  

_____________________________  ____________________________ 

Katri Saarinen Georg Ostrovski  

  

  

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

  

  

  

  

____________________________  ____________________________ 

Antti Tolppanen Mari Hirvi  

 


